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Írásbeli kérdés
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az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Vajon meddig kell várnia a Budapest-Piliscsaba-Esztergom-Dorog-térségnek az új
főközlekedési útra, a 10-es autóútra?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszter úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az új 10-es számú főút megépítését már évek óta ígéri a Kormány . A jelenlegi 10-es számú
főút az ország egyik leginkább túlterhelt főútj a, mely veszélyezteti az érintett településeken
lakók életét . Mind környezetvédelmi, mind közlekedés biztonsági szempontból
elengedhetetlen az új 10-es út építésének megkezdése .

Ezek alapján kérdezem a Miniszter Urat :

Vajon meddig kell várnia a Budapest-Piliscsaba-Esztergom-(Dorog)-térségnek az ú j
főközlekedési útra, a 10-es autóútra?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .
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